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Podsis °9

Porządek obrad:

l. Otwarcie zebrania i przywitanie gości.

2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Wybór:

a) Przewodniczącego Zebrania
b) protokolanta Zebrania
c) Komisji Mandatowej
d) Komisji Wniosków i Uchwał

4. Wystąpienia gości.
5. Informacja Sołtysa z realizacji zadań w ramach funduszu sołeckiego w 2023r.
6. Protokół Komisji Mandatowej stwierdzający prawomocność Zebrania.
7. Program działania i podział funduszu sołeckiego na 2023r., głosowanie.
8. Przedstawienie propozycji wydatkowania nagrody pieniężnej w wysokości 1500 otrzymanej
w ramach konkursu "Piękna wieś województwa śląskiego" w roku 2023r., głosowanie.
9. Wystąpienie Wójta Gminy Wilkowice.
10. Dyskusja i wolne wnioski.
11. Protokół Komisji Wniosków i Uchwał.
12. Zakończenie Zebrania

Ad.l
Zebranie wiejskie rozpoczął Sołtys wsi Wilkowice - Pan Łukasz Ślusarczyk, który przywitał
wszystkich mieszkańców, zaproszonych gości oraz władze gminy. O godz. 17 nie było
wystarczającej ilości uczestników zebrania - mieszkańców (80 osób zgodnie ze Statutem
sołectwa). Po 15 minutach Sołtys ogłosił otwarcie zebrania.

Ad.2
Sołtys przedstawił proponowany porządek obrad. Zapytał o uwagi i propozycje zmian do
porządku obrad. Nie wniesiono uwag i propozycji zmian
Porządek obrad został;

a) rozszerzony o:
b) przyjęty głosami 55 ZA, przy O PRZECIW, O WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Ad. 3a
Sołtys zaproponował swoją kandydaturę do pełnienia funkcji Przewodniczącego Zebrania. Nie
zgłoszono innych kandydatów.
Wybór Przewodniczącego Zebrania zatwierdzono głosami 55 ZA, przy O PRZECIW, O
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.



Ad. 3b
Przewodniczący Zebrania przedstawił propozycję, aby protokolantem zebrania została Pani
Katarzyna Seneta. Pani Katarzyna Seneta wyraziła zgodę. Nie zgłoszono innych kandydatów.
Wybór protokolanta Zebrania zatwierdzono głosami 55 ZA, przy O PRZECIW, O
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.
Ad. 3c
Przewodniczący Zebrania przedstawił propozycję kandydatur do Komisji Mandatowej: Pan

i, pan ' Kandydaci wyrazili zgodę. Nie zgłoszono innych
kandydatów.
Wybór Komisji Mandatowej zatwierdzono głosami 55 ZA, przy O PRZECIW/ O
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Ad. 3d
Przpwodniczący Zebrania przedstawił propozycję kandydatur do Komisji Wniosków i Uchwał:

i ;. Kandydaci wyrazili zgodę. Nie zgłoszono innych
kandydatów.
Wybór Komisji Wniosków i Uchwał zatwierdzono głosami 55 ZA, przy O PRZECIW, O
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Ad.4
Głos zabrał aspirant Marcin Krawiec- dzielnicowy Witkowie i poinformował o nowym
sposobie działania oszustów - oferują oni bezpłatne badania medyczne w zamian za zakup
sprzętu za cenę dużo wyższą od rynkowej. Zaapelował o powiadomienie swoich sąsiadów,
wymianę informacji oraz zgłaszanie takich sytuacji Policji.

Ad.5
Sołtys przedstawił informację dotyczącą realizacji zadań w ramach funduszu sołeckiego w
2023r. ( załącznik nr l).

Ad.6
Członek Komisji Mandatowej odczytał protokół stwierdzający prawomocność zebrania. Wg
protokołu w zebraniu brało udział 55 osób. Protokół zatwierdzono 55 głosami ZA, przy O
PRZECIW, O WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Ad. 7
Sołtys przedstawił program działania i podział funduszu sołeckiego na 2024r. ( załącznik nr 2).

Pytanie nr l: czy uwzględniony został w projekcie podziału funduszu sołeckiego zgłaszany
przez mieszkańców wniosek o remont ul. Zawiłej?
- odp. Wójta - najpierw konieczne jest sprawdzenie stanu prawnego tej ulicy
Pytanie nr 2: czy jest możliwość wyremontowania zniszczonego przez wodę mostku na ul.
Sosnowej?
- odp. Wójta - taki remont wymagałby przeprowadzenie uzgodnień z "Wodami Polskimi'
Pytanie nr 3: - czy można jeszcze dołożyć jakieś środki finansowe do oświetlenia ulic?
- odp. Sołtysa -to wymaga wcześniejszego zaplanowania, mieszkańcy są proszeni o składanie
wniosków w tej sprawie.

Przeprowadzono głosowanie



50 głosów ZA, O PRZECIW, 3 WSTRZYMUJĄCE SIĘ.

Ad.8
Sołtys pogratulował obecnemu na zebraniu sołtysowi Mesznej p. Antoniemu Kuflowi
otrzymania nagrody wyróżnienia w konkursie "Piękna wieś województwa śląskiego" w
kategorii "Najlepszy sołtys".
Sołtys poinformował o otrzymaniu przez sołectwo Wilkowice nagrody pieniężnej w wysokości
1500 zł w ramach konkursu "Piękna wieś województwa śląskiego".
Zaproponował, aby kwotę tę przeznaczyć na zakup leżaków drewnianych z nadrukiem herbu
sołectwa Wilkowice z przeznaczeniem na użytek podczas imprez plenerowych.
Przeprowadzono głosowanie
55 głosów ZA, O PRZECIW, O WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Sołtys przedstawił propozycję przeniesienia środków finansowych w funduszu sołeckim
bieżącego roku (2023) w wysokości 3000 zł na budowę zadaszonego siedziska biwakowego na
terenie wokół rozebranej zapory - ul. Harcerska.

Pytanie nr l: propozycja, aby te środki przeznaczyć na remont mostku przy ul. Sosnowej
- odp. Wójta - najpierw konieczne jest przeprowadzenie odpowiednich uzgodnień z
"Wodami Polskimi", mostek jest na terenie Lasów Państwowych, to są ogromne inwestycje,
bardzo drogie i niełatwe

Pytanie nr 2: wniosek aby środki przeznaczone na remont dróg były nienaruszalne, ponieważ
drogi w sołectwie są w bardzo złym stanie, a zasypywanie dziur przez RST nie jest
wystarczające, mieszkaniec zawnioskował o remont ul. Zawiłej
- odp. Sołtysa - taki remont wymagałby ogromnych środków finansowych, środki na drogi w
ramach FS wystarczają na doraźne drobne naprawy nawierzchni

Pytanie nr 3: ilu jest na sali członków Rady Sołeckiej i czy gmina może wykupić działki pod
drogami prywatnymi tak żeby stały się one gminne?
- odp. Wójta - Gmina cały czas prowadzi proces regulowania stanu prawnego dróg w gminie,
jest to proces długotrwały, drogi skomplikowany, obecnie w procedurze zasiedzenia jest 12
dróg

Pytanie nr 4: ile kosztowała trasa "KUBUŚ"?
- odp. Sołtysa - 98 000 zł - po połowie z urzędu i programu "Inicjatywa Sołecka'

Pytanie nr 5: czy sprawdzono możliwość umiejscowienia takiej altany w pobliżu linii
wysokiego napięcia i czy pozyskano wszystkie zgody?
- odp. Sołtysa -odpowiedni prac owcy w UG sprawdza i przeprowadzą wszystkie niezbędne
formalności związane z budową altany.

Wójt podkreślił, ze budowa tej altany rozpocznie nowy rozdział dla tego miejsca, związany z
funkcją rekreacyjną dla mieszkańców i turystów.
Przeprowadzono głosowanie
31 głosów ZA, O PRZECIW, 14 WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.



Ad.9
Wójt Gminy Wilkowice Pan Janusz Zemanek odniósł się jeszcze do pytań mieszkańców.
Potwierdził, ze drogi są w złym stanie, dzieje się tak głównie dlatego, że brak im
odpowiedniego odwodnienia i łatanie dziur nie jest skuteczne. Często jednak brak jest zgody
mieszkańców na przekazanie gruntów na poszerzenie dróg, tak żeby móc je odwodnić - np.
ul. Rzemieślnicza , ul. Pszenna.

Wójt wspomniał o mieszkańcach, którzy nadal nie podłączyli się do kanalizacji - otrzymują z
UG wezwania i kary pieniężne.
Przekazał informacje o programie "Czyste powietrze": w 2022 r. mieszkańcy gminy złożyli 72
wnioski, w 2023 - 97 wniosków; podsumował też gminny program wymiany pieców PONE.

Przedstawił wstępne informacje na temat aplikacji "ŻONĘ" -gminy będą zbierały informacje
od mieszkańców;

- źródłach ciepła
- czyszczeniu kominów
-formie użytkowania budynku
- kompostowaniu
- kanalizacji
Mieszkańców będą odwiedzać pracownicy UG wraz ze Strażnikami gminnymi.

Wójt przedstawił informacje o inwestycjach na terenie sołectwa Wilkowice:

l. Wydzielenie geodezyjne dróg i placów z terenu PKP
2. Remont ul. Do Lasku wraz z budową szlaków rowerowych
3. Budowa pętli autobusowej w Huciskach - okolica ul. Rydzów, wspomniał o uruchomieniu 2
dodatków kursów linii nr 2 (rano i w godzinach popołudniowego szczytu komunikacyjnego)
4. Projekt nowej biblioteki w budynku przy ul Wyzwolenia 40A
5. Projekt budynku komunalnego przy ul. Grabecznik
6. Remont budynku "Starej Poczty" przy ul. Wyzwolenia 56
7. Remont ul. Prostej

8. Opracowanie projektu chodnika przy ul. Żywieckiej
9. Przebudowa skweru przy skrzyżowaniu ul. Strażackiej i Wyzwolenia
10. Budowa trasy rowerowej "KUBUŚ"
11. Projekt skrzyżowania ul. Żywieckiej i ul. Zielnej
12. Remont mostku na ul. Tęczowej

Ad. 10
Pytanie nr l
- Jak szeroka będzie ul. Prosta? l czy nie mogła być węższa, bo to wygenerowało koszty
związane z wykupami gruntów od mieszkańców?

Odp. Wójt: O szerokości drogi decydują nadrzędne przepisy. Przebudowa ul. Prostej odbywa
się zgodnie z projektem, który uwzględnia właśnie te przepisy.



Pytanie nr 2
- Kto organizuje pokazy strażackie pod zaporą i dlaczego w tym roku dzieci nie mogły
skorzystać z możliwości "zwiedzanie" samochodów strażackich?

Odp. P. (organizator): Jeśli tylko strażacy są w okolicy wozów to umożliwiają
dzieciom ich zwiedzanie, ale nie może się to odbywać bez nadzoru.

Pytanie nr 3
- Czym jest aplikacja "ŻONĘ"? Na jakiej podstawie prawnej będzie się to odbywało i kto
będzie dysponentem tych zebranych danych? Apel o przekazanie informacji o tej aplikacji
osobom starszym w sposób dla nich najlepszy i skuteczny.
Odp. Wójt: Jest to projekt rządowy; nie mam jeszcze wszystkich informacji, jak tylko je
otrzymamy, przekażemy mieszkańcom.

Pytanie nr 4
- Apel o przypomnienie mieszkańcom o paleniu w piecach odpowiednim paliwem a nie
śmieciami

- Wniosek o wprowadzenie zakazu używania fajerwerków na terenie gminy.

Odp. Wójt: Obowiązuje nas ustawa antysmogowa woj. śląskiego, palenie śmieciami powinno
być piętnowane, dlatego apeluję do mieszkańców aby to zgłaszać.

Wniosek w sprawie wprowadzenia zakazu używania fajerwerków na terenie gminy Wilkowice
Przeprowadzono głosowanie:
25 głosów ZA, O PRZECIW, 7 WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Pytanie nr 5
- W związku z libacjami i rajdami samochodowymi jakie odbywają się na przystanku przy ul.
Harcerskiej i Szkolnej proszę o zamontowanie monitoringu w tym miejscu.
Odp. Wójt: ; Jestem za montowaniem kamer, ale w tej chwili jest to niemożliwe, musielibyśmy
zatrudnić osoby do obsługi ok. 80 kamer. A jednocześnie wiemy, że jak jest kamera to
"sprawcy" się maskują, ubierają kaptury lub przenoszą się w miejsce na którym nie ma
kamer.

Pytanie nr 6
- Jakie działania podejmuje UG, żeby sytuacja ze skażeniem wody się nie powtórzyła?
Odp. Wójt: Spółki wodociągowe z Wilkowic na bieżąco prowadza badania wody we własnym
zakresie jak również wodę bada Sanepid, na pewno wyciągnęli wnioski z sytuacji z lata.

Pytanie nr 7

- Czy ul. Zawiła jest objęta remontem cząstkowym?

Odp. Wójt: Wszystkie drogi w gminie były i są objęte remontem cząstkowym.

Pytanie nr 8



- Czy można było w sprawie skażenia wody wysłać alert RCB?
Odp. Wójt: Alert wysyłają służby wojewódzkie, my zadziałaliśmy bardzo szybko,
przygotowaliśmy zbiorniki z wodą pitną w ciągu 2 h. Przekazaliśmy też informacje przez
aplikację "BLISKO".

Pytanie nr 9
- Wg mnie nadal coś jest nie tak z jakością wody - dotyczy to zapachu i koloru.
Czy są jakieś plany budowy zbiorników zabezpieczających?
Odp. Wójt: Tak jest plan budowy zbiornika retencyjnego w Bystrej.

Wójt zaapelował do mieszkańców aby pobrali i korzystali z aplikacji BLISKO oraz do zabierania
wyłożonych map gminy.

Ad. 11
Komisja Wniosków i Uchwał przedstawiła protokół Komisji ( 3 uchwały, l wniosek):

Ad. 12
Przewodniczący Zebrania stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany i poinformował o
zakończeniu Zebrania (godz. 19:50).

Protokolant Zebrania

Katarzyna Seneta

Przewód rażący Zebrania
y-E-ókasz Ślusarce



Protokół Komisji Uchwał i Wniosków

wybranej na Zebraniu Wiejskim Sołectwa Wilkowice
w dniu 27 września 2023 r.

Komisja w składzie:

l.
2.
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawia do przyjęcia przez dzisiejsze Zebranie Wiejskie
następujące uchwały i wnioski:

Uchwały:

l. Zatwierdza się proponowany podział Funduszu Sołeckiego na rok 2024.

2. Zatwierdza się proponowane rozdysponowanie środków w wysokości l .500 jd,
pochodzących z wyróżnienia w konkursie "Piękna Wieś województwa śląskiego", z
przeznaczeniem na zakup leżaków do wykorzystania na imprezach plenerowych.
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Wnioski:
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Podpisy członków Komisji:

l.
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